

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, NOVEMBER 16, 2015 AT 6:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Resolution authorizing Councillor Dida Berku to attend all Agglomeration Council Meetings and Association of Suburban Mayor Meetings until a new Mayor is elected and sworn in
3. Approval to request an extension from the MAMOT of the time to call a by-election to fill the Mayoral vacancy
4. Appropriation of \$100,000 from the unrestricted surplus to finance, in whole or in part, the mayoral by-election
5. Authorization to settle claim - La Capitale Assurance Generales Inc. (for Joelle Amsellem) - 5720 rue Leger
6. Authorization to settle an accounts receivable collection against Intact Assurance, the insurer for Mohammed Azzoumi
7. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 16 NOVEMBRE 2015 À 18 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Résolution autorisant la conseillère Dida Berku à assister aux réunions du conseil de l'Agglomération et réunions des maires de banlieue jusqu'à l'investiture d'un nouveau maire
3. Demande d'un délai supplémentaire au MAMOT de fixer le jour du scrutin pour une élection partielle afin de compléter une vacance au poste du maire - Approbation
4. Affection de 100 000 \$ du surplus accumulé afin de financer en tout ou en partie l'élection partielle pour le poste du maire
5. Autorisation de régler une réclamation – La Capitale Assurance Générales Inc. (pour Joelle Amsellem) – 5720 rue Léger
6. Autorisation de régler un compte recevable de la Ville contre Intact Assurance, l'assureur de Mohammed Azzoumi
7. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter
Greffier